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MAT O KAFFE VID DALSLANDS SJUKHUS 

 

 

Tack för ditt svar på vårt brev i dec. 2012. 

Svarets innehåll gillar vi inte men att något organ svarar oss gillar vi. 

 

Två kommentarer har vi. 

 

Du skriver att en planering utgår från nuvarande underlag med gäster. 

Det tror vi är blygsamt. Med en placering som är tillgänglig kommer 

antalet kunder at öka. 

 

I vårt brev önskade vi få följa planeringen, skisser m.m. 

Är det ok? 

 

 

Med hälsningar 

Kommittén för Dalslands sjukhus 

 

Ove Jansson 



Till kommittén för Dalslands sjukhus 

Gällande planeringen av ombyggnation av lokaler i entreplan på Dalslands sjukhus för 

café/restaurangverksamhet så finns ännu inte någon färdigt ritningsförslag. 

Diskussioner pågår mellan regionservice, NU sjukvården och Västfastigheter utifrån ett antal skisser. 

Mycket styrs av vilket kostnadsförslag som kommer för ombyggnationen samt hyreskostnaden.Både 

vad gäller lokalen men också möjligheten till personalbemanning. I dessa diskussioner finns 

kommitténs olika önskemål med. Jag delar uppfattningen att en mer central placering kan öka 

antalet gäster.   

Även Miljö och hälsoskyddsförvaltningen i Bengtsfors har varit och besökt lokalerna och hade en del 

synpunkter på ombyggnationen. 

Jag har i dag varit i kontakt med Lars Kèrla som för regionservice del ansvarar för frågan och frågat 

om det inte går att skynda på processen. 

Enligt Lars så måste det komma ett kostnadsförslag från Västfastigheter först för att planeringen skall 

fortsätta. 

Det är därför för tidigt att nu presentera något eller några förslag till lösning av lokalfrågan. 

Förhoppningsvis så kan jag återkomma inom en nära framtid med mer detaljerade besked. 

 

Mvh 

Lena Hult(S) 

Ordf. Servicenämnden 

 


